

Athletes, Coaches, and Umpires Pledge
Engagement des athlètes, entraîneurs et arbitres

Athletes Pledge

In the name of all competitors, I promise we shall take part in this , respecting and abiding by the rules which govern them, committing ourselves to a sport without doping and without drugs, in the spirit of true sportsmanship, for the glory of sport and the honour of our teams.

Engagement des participants

Au nom de tous les participants, je promets que nous prendrons part à ce championnat en respectant et en suivant les règles qui les régissent, en nous engageant pour un sport sans dopage et sans drogues, dans un vrai esprit sportif, pour la gloire du sport et de l'honneur de nos équipes.

Coaches Pledge

In the name of all coaches and support team members, I promise that we shall commit ourselves to ensuring that the spirit of sportsmanship and fair play is fully adhered to and upheld in accordance with the fundamental principles of the profession of coaching and that we will carry out our tasks responsibly and with integrity.

Engagement des entraîneurs

Au nom des tous les entraîneurs et du personnel de l'équipe, je promets de faire preuve d'esprit d'équipe et de franc jeu en correspondance avec les principes de la profession d'entraîneur et que nous exécuterons nos tâches avec responsabilité et intégrité.

Umpires Pledge

In the name of all the officials, I promise that we shall officiate in these Championships with complete impartiality respecting and abiding by the rules which govern them, in the true spirit of sportsmanship.

Engagement des arbitres

Au nom de tous les officiels, je promets que nous officierons à ces championnats en toute impartialité en respectant et suivant les règles qui les régissent, dans un esprit sportif.
